# 我快乐的一天英语作文(我快乐的一天英语作文60词 )

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/864785fab11bb03f3af9e4404573747e.html

### 范文网,为你加油喝彩!

#### 我快乐的一天英语作文

你每天天都做了什么呢?有尝试过认真的记录下来吗?今天,小编为您带来的是我快乐的一天英语作文,欢迎阅读!

#### 我快乐的一天英语作文【一】

Today is Sunday. It is sunny. I don't go to school. I want go shopping. I get up at 6:30 in the morning. I have some cereal and an egg for breakfast. I go out at 8:00. The shop is near. I go there on foot. Many people are in the shop. I buy a pencil. At 12:00 I go home for lunch. I have some vegetable and meat for lunch. I read a book in the afternoon. I eat some noodles and fruit for supper. After supper , I do my homework. then I watch TV. Later , I play on the computer. I lie on my bed. I listen to the radio. I have a happy day.

#### 翻译:

今天是星期日。这是晴朗的。我不去学校。我想去购物。我在早上6:30起床。我有一些早餐麦片和一个鸡蛋。我出去时。附近的商店。我步行去那里。许多人都在店内。我买了一支铅笔。中午我回家吃午饭。

我有一些蔬菜和肉类的午餐。下午我读了一本书。我晚饭吃一些面条和水果。晚饭后,我做我的家庭作业。然后我看电视。后来,我在电脑上玩。我躺在我的床上。我听收音机。我有一个快乐的日子。

#### 我快乐的一天英语作文【二】

Today is May Day. My mother father and me went to park to have a picnic, and then visited my grandma and grandpa.

In the morning at nine o'clock, we went to park for picnic, we took juice, cornflakes, apples, oranges, lollipops, bananas, ice creams, mangoes, and so on. I also took toys, such as doll, ball, balloon, skateboard and a kite.

In the afternoon at two o'clock, we went to visit my grandma and grandpa. I helped grandpa to do some house work. My sister and me played skateboard and doll. At eight o'clock we went home, and played computer games for two hours and then went to bed.

Today I'm very happy!

#### 翻译:

今天是五一国际劳动节。我妈妈爸爸和我去公园野餐,然后去我的爷爷奶奶。

早上九点钟,我们去公园野餐,我们带汁、玉米片、苹果、桔子、棒棒糖、香蕉、冰淇淋、芒果等等。我也把玩具,如娃娃、球、气球、滑板和风筝。

在下午两点钟的时候,我们去拜访我的爷爷奶奶。我帮爷爷做一些家务。我妹妹和我玩滑板和洋娃娃。8点钟我们就回家了,玩了两个小时电脑游戏,然后上床睡觉。

#### 今天我很高兴!

#### 我快乐的一天英语作文【三】

Today is Monday. I got up at 6:30 a.m.. Then I washed my face and ate breakfast. Milk , bread , egg and porridge are my favorites. My mother always gets up early and cooks for me. This morning , I drank a cup of milk and ate bread and an egg. After breakfast , I went to school at 7:00. School started at 7:50 and I usually get there at 7:30. I had English , history , math and geography in the morning. I liked English very much , because my English teacher is very nice. After school in the morning , I went home at 11:30. Then I ate lunch and then had a short rest. I went to school at 14:00. In the afternoon , I had four classes: music , biology , and two periods of Chinese. I liked Chinese , too , because Chinese is our national language and it's very beautiful. After school , I went home for dinner. After dinner , I spent half and an hour in my homework. Then I watched TV and played computer games.

#### 翻译:

今天是星期一。我上午6:30起床. .然后我洗我的脸,吃了早饭。牛奶、面包、鸡蛋和粥是我的最 爱。我的妈妈总是为我早起和厨师。今天早上,我喝了一杯牛奶,吃了面包和一个鸡蛋早餐后, 我去学校在7点。学校开始在7:50,我通常七点半到达那里。我有英语、历史、数学和地理。我 非常喜欢英语,因为我的英语老师很漂亮。

上午放学后,我回家十一点半。然后我吃午饭,然后休息了一会儿。我去学校14时许。在下午,我有四类:音乐、生物学、和两个时期的中国。我喜欢中国,因为中国是我们的国家语言,它很漂亮。放学后,我回家吃晚饭。晚饭后,我花了一半,一个小时在我的家庭作业。然后我看电视,玩电脑游戏

## 更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91\_0.html

文章生成doc功能,由<u>范文网</u>开发